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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..15η/2013..  

της ..21 ης/06/2013.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..123/2013.. 
                      

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..21ης/06/2013.. της ..15ης/2013.. ∆ηµόσιας Τακτικής  συνεδρίασης του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..21η  Ιουνίου 2013.. ηµέρα ..Παρασκευή... και ώρα ..12:00.. το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. 
..19932/17-06-2013.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο χωριστά, στον 
κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του 
άρθρου 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη 
αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 (∆Κ∆),για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω 
θέµατα της ηµερήσιας διάταξης καθώς και στο θέµα που τέθηκε Εκτός Ηµερήσιας ∆ιάταξης: 

 
ΘΕΜΑ 1ο: «Κατανοµή Πιστώσεων στις  Σχολικές Επιτροπές Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης του ∆ήµου ∆ιονύσου για την κάλυψη λειτουργικών δαπανών». 
ΘΕΜΑ 2ο: «Κατανοµή Πιστώσεων στις  Σχολικές Επιτροπές Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης του ∆ήµου ∆ιονύσου για συντήρηση και επισκευή σχολικών κτιρίων (1η εντολή 
µεταφοράς ΣΑΤΑ)». 
ΘΕΜΑ 3ο: «Λήψη απόφασης περί αποδοχής η µη των προτάσεων της Επιτροπής Συµβιβαστικής 
Επίλυσης Φορολογικών ∆ιαφορών του ∆ήµου ∆ιονύσου εκ του πρακτικού της 29ης Μαΐου 2013». 
ΘΕΜΑ 4ο: «Υποβολή της υπ’ αριθ. 02/2013 απόφασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού 
Οίκου Ευγηρίας Θεοδώρου και ∆έσποινα Κυριακίδου ∆ήµου ∆ιονύσου, µε θέµα: « Έγκριση 
Προϋπολογισµού ο. ε. 2013».  
ΘΕΜΑ 5ο: «Έγκριση ανάθεσης παροχής υπηρεσίας “Τεχνική εξυπηρέτηση και υποστήριξη της 
µηχανής ταχυδροµείου”».  
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
ΘΕΜΑ 7ο: «Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου “Οδοποιΐα  
Κοινότητας Κρυονερίου”». 
ΘΕΜΑ 8ο: «Έγκριση 1ου Α.Π.Ε. (τακτοποιητικού) του έργου «οδοποιία ∆.Κ. ∆ιονύσου». 

 
� ΘΕΜΑ 9ο: «Έγκριση εφαρµογής πιλοτικού προγράµµατος (1 χρόνου) ολοκληρωµένης 

ανακύκλωσης και διαχείρισης µεταχειρισµένων ενδυµάτων και υποδηµάτων της εταιρείας 
RECYCOM». 

 
ΘΕΜΑ 10ο: «Υποβολή της αριθ. 174/11-06-2013 απόφασης της Οικονοµικής Επιτροπής περί 
«Έκθεσης αποτελεσµάτων εκτέλεσης προϋπολογισµού ∆ήµου Α’ τριµήνου ο. ε. 2013». 
ΘΕΜΑ 11ο: «Αποδοχή Χρηµατοδότησης για την εκκαθάριση ληξιπρόθεσµων οφειλών του 

∆ήµου – Αναµόρφωση προϋπολογισµού και ετήσιου προγράµµατος δράσης ο.ε. 2013». 
ΘΕΜΑ 12ο: «Λήψη απόφασης α) για τη συµµετοχή του ∆ήµου ∆ιονύσου στο Επιχειρησιακό 
Πρόγραµµα «Περιβάλλον και Αειφόρος Ανάπτυξη» του ΕΠΠΕΡΑΑ και β) έγκριση απ’ ευθείας 
ανάθεσης για την παροχή υπηρεσιών συµβούλου τεχνικής υποστήριξης». 
ΘΕΜΑ 13ο:  «Έγκριση ανάθεσης παροχής υπηρεσίας  «Συντήρηση και προµήθεια αναλωσίµων 
φωτοτυπικών µηχανηµάτων µάρκας XEROX ∆ήµου ∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 14ο: «∆ιαγραφές Χρεώσεων Βεβαιωτικών Καταλόγων». 
ΘΕΜΑ 15ο: «Λήψη απόφασης σχετική µε τη δωρεάν παραχώρηση τµήµατος δηµοτικού ακινήτου της 
∆.Ε. Σταµάτας στην ΕΥ∆ΑΠ». 
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            Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. µέλη 
του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..26.. ήτοι: 

Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόν ήταν ο πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. 
Κόκκαλης Γεώργιος. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν στη 
σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Απουσίες: 
• Οι ∆. Σ. κ. κ. Μαγγίνα Στέλλα- Σοφία, Κατσίγιαννη Σοφία, Στάϊκος Θεόδωρος, Νικητόπουλος 
Ιωάννης, και Φέρµελη Λυδία απουσίαζαν καθ’ όλη τη διάρκεια της συνεδρίασης. 

• Η ∆.Σ. κ. Σαραντάκη Θεοδώρα απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 6ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Καρυστινός Νικόλαος απουσίαζε κατά τη συζήτηση των 13ου και 14ου θεµάτων της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Λίτσας Αθανάσιος απουσίαζε κατά τη διάρκεια της συζήτησης των θεµάτων 3, 4 και 5. 
• Η ∆.Σ. κ. Τσαλτούµη Κυριακή απουσίαζε κατά τη συζήτηση των θεµάτων 3  και  6 .  
• Η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
• Ο ∆.Σ. κ. Ζυγούνας Γεώργιος απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 13ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ροϊδης Αθανάσιος απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 15ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Κοροβέση Βασιλική(Βάσια) απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 13ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

 
Προσελεύσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Κοντάκης Κυριάκος, Πέππας Νικόλαος, Ποτίδης Χρήστος και Ίσσαρης Γρηγόριος 
προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια των ανακοινώσεων από τον Πρόεδρο προ ηµερησίας 
διάταξης. 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ, Πρόεδρος. 

2. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
3. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
4. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
5. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
6. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ.  
7. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
8. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
9. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
10. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
11. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
12. ΠΑΠΑΧΑΡΤΟΦΥΛΗΣ ΗΛΙΑΣ. 
13. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
14. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 

15. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
16. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
17. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
18. ΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ).     
19. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
20. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
21. ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
22. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
23. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
24. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.   
25. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
26. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 

 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
2. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
3. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
4. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
5. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
6. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
7. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ 
8. ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
9. ΓΙΑΡΕΝΗΣ  ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
10. ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
11. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
12. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
13. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
14. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
15. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
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• Ο ∆.Σ. κ. Λίτσας Αθανάσιος προσήλθε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 2ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ.κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος και Τσούκας Παναγιώτης προσήλθαν κατά τη συζήτηση του 3ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ροϊδης Αθανάσιος προσήλθε κατά τη συζήτηση του 6ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
• Ο ∆Σ κ. Κουριδάκης Κωνσταντίνος προσήλθε κατά τη συζήτηση του 15ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

 
Αποχωρήσεις 
• Ο ∆.Σ. κ. Πέππας Νικόλαος αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 12ου θέµατος 
της ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ποτίδης Χρήστος αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 8ου θέµατος της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Παλιγγίνης Κωνσταντίνος, Παπαχαρτοφύλης Ηλίας, Κοκµοτός Βασίλειος, Πέππα 
Αγγελική, Γιαρένης ∆ηµήτριος και Τσούκας Παναγιώτης αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη 
συζήτηση του 7ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Παπαπαναιώτου Ελένη(Λένα) αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 12ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος, Τσαλτούµη Κυριακή αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη 
συζήτηση του 11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση . 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν και οι   κ. κ.   Κυριακούλη Ελευθερία και Σαββοπούλου Καλλιόπη 
υπάλληλοι του ∆ήµου για την τήρηση των πρακτικών. 

� Το 15ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Λήψη απόφασης σχετική µε τη δωρεάν 
παραχώρηση τµήµατος δηµοτικού ακινήτου της ∆. Ε. Σταµάτας στην ΕΥ∆ΑΠ» προτάχθηκε και 
συζητήθηκε µετά το 6ο θέµα δεδοµένου ότι παραβρέθηκαν στη συνεδρίαση ενδιαφερόµενοι 
δηµότες. 

� Το 11ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Αποδοχή Χρηµατοδότησης για την εκκαθάριση 
ληξιπρόθεσµων οφειλών του ∆ήµου – Αναµόρφωση προϋπολογισµού και ετήσιου προγράµµατος 
δράσης ο. ε. 2013» προτάχθηκε και συζητήθηκε µετά το 15ο θέµα δεδοµένου ότι παραβρέθηκε στη 
συνεδρίαση για το εν λόγω θέµα η διευθύντρια Οικονοµικών Υπηρεσιών κ. Φλώρου Βασιλική. 

 
..Αριθ. Απόφασης: ..123/2013.. 
 
� ΘΕΜΑ 9ο: «Έγκριση εφαρµογής πιλοτικού προγράµµατος (1 χρόνου) ολοκληρωµένης 

ανακύκλωσης και διαχείρισης µεταχειρισµένων ενδυµάτων και υποδηµάτων της εταιρείας 
RECYCOM». 

 
Ο Πρόεδρος µετά την εκφώνηση του ..9ου.. θέµατος της ηµερήσιας διάταξης έδωσε το λόγο στον 
Αντιδήµαρχο Περιβάλλοντος και Πολιτικής Προστασίας κ. Κοντάκη Κυριάκο για να προβεί στην 
εισήγηση. 
 
Ο  Αντιδήµαρχος κ. Κοντάκης Κυριάκος ανέπτυξε το θέµα και  είπε  τα  εξής: 
 
        Η εταιρεία RECYCOM (Ανακύκλωση ενδυµάτων και υποδηµάτων), µε την από 22-4-2013 
επιστολή της µας έκανε γνωστά µεταξύ άλλων τα κατωτέρω:  
«…Η RECYCOM ευαισθητοποιώντας και σε συνεργασία µε τους πολίτες, παραγωγικούς φορείς και 
Σούπερ Μάρκετ, φιλανθρωπικά ιδρύµατα και ΜΚΟ, φορείς τοπικής αυτοδιοίκησης και δηµόσιους 
οργανισµούς , ανακτά τα είδη, που είτε από συνήθεια είτε από ανάγκη, κατέληγαν µέχρι σήµερα στα 
σκουπίδια και τις χωµατερές και τα επαναθέτει σε κυκλοφορία µε ένα σύγχρονο τρόπο.  
Τοποθετώντας ιδιαίτερα καλαίσθητους κάδους ανακύκλωσης ρούχων και υποδηµάτων, σε πολλά 
σηµεία ανά την Ελλάδα, καλλιεργεί τη σωστή νοοτροπία αναφορικά µε τα ζητήµατα ανακύκλωσης και 
προσκαλεί καθένα να πάψει να αδιαφορεί. Είναι τόσο απλό σε όλους, να ανοίξουµε τον κάδο και να 
αποθέσουµε σ΄ αυτόν τα είδη, που παλιότερα θα πετάγαµε στα σκουπίδια. 
Μειώνοντας τον όγκο των σκουπιδιών που καταλήγουν στις χωµατερές, εξοικονοµούµε πόρους και 
ενέργεια. Συµβάλλουµε στη δηµιουργία ενός καθαρότερου και υγιεινότερου περιβάλλοντος.  
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Η ανακύκλωση ρούχων που προτείνουµε συνεπάγεται τη διαχείρισή τους έτσι ώστε να καταλήγει στα 
σκουπίδια µόνο το 2%, ενώ το υπόλοιπο προωθείται στις αγορές µεταχειρισµένων ειδών, 
εξασφαλίζοντας φθηνά ή δωρεάν είδη ρουχισµού για τις µη προνοµιούχες οµάδες πληθυσµού. Από 
τα παλιά ρούχα µπορούν επίσης να φτιαχτούν φόρµες εργασίας, στουπιά, υλικό για ηχοµόνωση και 
θερµοµόνωση, γέµιση για τα καθίσµατα των αυτοκινήτων.  
Τι κάνουµε τα ρούχα;  

� Μετά από διαλογή, κάποια ρούχα προσφέρονται δωρεάν σε άπορα άτοµα στην Ελλάδα, 
όπως µπορεί να γίνει και στις υπηρεσίες του ∆ήµου σας ή σε φιλανθρωπικούς φορείς, που 
µπορείτε να µας υποδείξετε.  

� Ένα άλλο µέρος του ρουχισµού διατίθεται σε άτοµα µε χαµηλό εισόδηµα, σε καταστήµατα 
ειδών από δεύτερο χέρι και σε παζαράκια, σε συµβολικές τιµές, για κάλυψη του κόστους.  

� Περαιτέρω ο ρουχισµός διατίθεται για αποστολή σε χώρες, όπου υπάρχει επείγουσα ανάγκη, 
όπως φυσική καταστροφή, πόλεµος κ.ο.κ.  

� Το µεγαλύτερο ποσοστό εξάγεται µε σκοπό την επανάχρηση.  
Μέρος του υλικού, τα ακατάλληλα για επανάχρηση ρούχα, ανακυκλώνονται για δηµιουργία 
ρούχων καθαρισµού, στουπιών, µονωτικού και άλλου υλικού.   
Τι µαζεύει η RECYCOM;  

� Ρούχα και ζευγαρωµένα παπούτσια, ανδρικά, γυναικεία και παιδικά.  
� Λευκά είδη, όπως κουρτίνες και σεντόνια.  
� Τσάντες.  
� Ζώνες.  

          Τι δε µαζεύει η RECYCOM;  
� Λερωµένα ή βρεγµένα ρούχα. 
� Χαλιά.  
� Αποκόµµατα υφασµάτων.  
� Αζευγάρωτα παπούτσια.  

Ήδη το πρόγραµµα ολοκληρωµένης ανακύκλωσης και διαχείρισης µεταχειρισµένων ενδυµάτων και 
υποδηµάτων έχει αγκαλιαστεί µε θέρµη και εφαρµόζεται σε πολλά σηµεία των ∆ήµων Κηφισιάς, 
Θηβαίων, Ραφήνας – Πικερµίου, Πεντέλης, Παλλήνης – Γέρακα – Ανθούσας και Καλαµάτας, 
αναµένεται δε η ταχύτατη επέκταση του και σε πολλούς ακόµη ∆ήµους ανά την Ελλάδα µε τους 
οποίους είµαστε σε επαφή (Κορίνθου, Χαλκίδας, κ.λ.π.).  
Κατόπιν των ανωτέρω σας ενηµερώνουµε ότι διαθέτοντας τους ειδικούς καλαίσθητους κάδους 
ανακύκλωσης ρούχων, είµαστε διατεθειµένοι να τοποθετήσουµε σε οποιοδήποτε σηµείο, εσείς µας 
υποδείξετε, 20 κάδους, χωρίς καµία οικονοµική ή άλλη επιβάρυνσή σας. Η επιχείρησή µας θα 
συλλέγει τα είδη σε τουλάχιστον δεκαπενθήµερη βάση ή ανάλογα µε την κίνηση, θα συντηρεί, ελέγχει 
και φροντίζει την καθαριότητα αυτών.  
Εσείς το µόνο που χρειάζεται είναι να µας διαθέσετε λίγο χώρο, όσο πιάνουν οι κάδοι µας, 
διαστάσεων εκάστου 1µ. Χ 1µ.  
Έτσι θα συµµετέχετε σε µία προσπάθεια ευαισθητοποίησης της κοινωνίας µας σε δράσεις, που 
αφορούν τη συνολική µας ευθύνη για την ποιότητα ζωής µας και το περιβάλλον.  
Σε ένα σηµαντικό ποσοστό θα προωθείτε επίσης τις αναγκαίες από την Ε.Ε. δράσεις ανακύκλωσης, 
απαλλάσσοντας χωµατερές και ΧΥΤΑ από έναν τεράστιο και επιβαρυντικό όγκο χρήσιµων υλικών.  
Η εταιρεία RECYCOM ® αντιµετωπίζει τα ζητήµατα ανακύκλωσης όχι σαν ένα χτύπηµα της µόδας, 
αλλά µε βαθιά συναίσθηση της αναγκαιότητάς της. Σε µία σύγχρονη κοινωνία, πρέπει να επικρατεί η 
συνείδηση των ανθρώπων, περί της προτεραιότητας της βιώσιµης διαχείρισης όλων των πρώτων και 
επεξεργασµένων βιοµηχανικά υλών, υπό το πρίσµα της αλληλεγγύης, της φροντίδας προς τον 
άνθρωπο, της προστασίας του περιβάλλοντος και της αειφορίας». 
 
Κατόπιν ων ανωτέρω, προτείνεται στο ∆. Σ. να προχωρήσει στη λήψη απόφασης για:  
 
Την έγκριση εφαρµογής πιλοτικού προγράµµατος στο ∆ήµο ∆ιονύσου για ένα (1) έτος 
ολοκληρωµένης ανακύκλωσης και διαχείρισης µεταχειρισµένων ενδυµάτων και υποδηµάτων της 
εταιρείας «RECYCOM», µε την τοποθέτηση καλαίσθητων κάδων (κατόπιν καθορισµού των χώρων) 
και χωρίς καµία οικονοµική επιβάρυνση για τον ∆ήµο ∆ιονύσου. Τα ανταποδοτικά οφέλη για το ∆ήµο 
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και τους δηµότες θα είναι τα καινούργια είδη ένδυσης που θα διατεθούν µέσω του Κοινωνικού 
Παντοπωλείου του ∆ήµου ∆ιονύσου.   
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ ως ειδικός αγορητής της παράταξης 
«Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Η κάθε δράση που παραπέµπει 
σε ανακύκλωση και ελαχιστοποίηση των σκουπιδιών είναι επιθυµητή από όλους αρκεί να διέπεται 
από όρους και κανόνες και να µην στοχεύει απλώς στο κέρδος κάποιων. 
Το ερώτηµα λοιπόν που προκύπτει και δεν απαντάται από την εισήγηση είναι :  
Έχει διερευνήσει ο ∆ήµος την πιθανότητα να υπάρχουν κι άλλες αντίστοιχες εταιρείες , ώστε να κάνει 
µια επίσηµη πρόσκληση ενδιαφέροντος για να πραγµατοποιηθεί η συγκεκριµένη δράση µε το µέγιστο 
προσδοκώµενο όφελος για τους κατοίκους, ή όποιος µας ζητάει χώρο για να στήσει µαγαζί στο ∆ήµο 
∆ιονύσου του τον παραχωρούµε».  
  
Κατόπιν η ανεξάρτητη ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Κοροβέση Βασιλική διατύπωσε τις επιφυλάξεις της 
όσον αφορά την έδρα της εταιρείας. 
 
Τέλος η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή, λαβούσα το λόγο ως  ειδική αγορητής της παράταξης «Λαϊκή 
Συσπείρωση ∆ιονύσου» τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «…Εµείς κατ' αρχήν διαφωνούµε µε τον 
τρόπο και τη φιλοσοφία που λειτουργούν όλα αυτά τα ζητήµατα. Γιατί αντί να διεκδικείς ζωή µε 
αξιοπρέπεια, τί κάνουµε; Φτιάχνουµε υποδοµές, στηρίζουµε και βοηθάµε τον όποιο επιχειρηµατία 
έχει όφελος από αυτή την εξέλιξη και εµείς εδώ θα καθόµαστε θεατές. Εµείς διαφωνούµε και µε την 
λογική. Πέρα από το ότι είναι ένα τηλέφωνο ενός διαχειριστή και δεν ξέρουµε και ποιά πολυεθνική 
πιθανόν να είναι πίσω από εκεί...Από αυτή την άποψη και µε αυτή τη λογική εµείς θα καταψηφίσουµε 
την πρόταση που έρχεται». 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67  του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 

της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 95 του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος Α΄) 

«Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Την υπ’ αριθµ. πρωτ. 12281/22-04-2013 επιστολή της εταιρείας RECYCOM.                             
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων  (Λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά). 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Κ Α Τ Α   Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
Με  ψήφους 17 υπέρ και 8 κατά 

Μειοψηφούντων των ∆. Σ. κ. κ.  Πασιπουλαρίδη Αβραάµ, Ζαµάνη ∆ιονυσίου, Ταουξή- Χριστιανίδη 
Καλλιόπης, Σώκου Ζωής, Λουκάτου Παναγή, Σπηλιώτη Σπυρίδωνα, Ζυγούνα Γεωργίου και 
Κοροβέση Βασιλικής (Βάσια) για τους λόγους που ανάφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά 
καταγράφηκε στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 

Εγκρίνει την εφαρµογή πιλοτικού προγράµµατος στο ∆ήµο ∆ιονύσου για ένα (1) έτος 
ολοκληρωµένης ανακύκλωσης και διαχείρισης µεταχειρισµένων ενδυµάτων και υποδηµάτων της 
εταιρείας «RECYCOM», µε την τοποθέτηση καλαίσθητων κάδων (κατόπιν καθορισµού των χώρων) 
και χωρίς καµία οικονοµική επιβάρυνση για τον ∆ήµο ∆ιονύσου.  

Τα ανταποδοτικά οφέλη για το ∆ήµο και τους δηµότες θα είναι τα καινούργια είδη ένδυσης 
που θα διατεθούν µέσω του Κοινωνικού Παντοπωλείου του ∆ήµου ∆ιονύσου.   

 
H  απόφαση αυτή να αναρτηθεί στο διαδικτυακό τόπο του προγράµµατος «∆ιαύγεια». 

 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.       ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
      ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ.     
      ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ.                                                                      
                                                                       ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
                                                                       ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 

ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
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ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ – ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΤΑΟΥΞΗ-ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ( ΒΑΣΙΑ). 

  
     Ακριβές Αντίγραφο 
Άγιος Στέφανος 05/07/2013 
Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 

 
 

Καρασαρλής Αναστάσιος 
 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- ∆ιεύθυνση Περιβάλλοντος. 
- Αυτοτελές Τµήµα Προγραµµατισµού, Οργάνωσης, πληροφορικής & διαφάνειας µε την ευθύνη 
ανάρτησης της παρούσης στην ιστοσελίδα του ∆ήµου.  

 


